
Ob izteku starega leta in v pričakovanju novega
vsi pričakujemo nekaj več, nekaj lepšega in boljšega.

Želim vam vesele božične praznike
ter  uspešno zdravo in zadovoljno Novo leto 2007

Vaš župan
Franc KEKEC



LIST IZ MARKOVCEV December 06

Glasilo ob~ine Markovci - December - Gruden 20062

PREDSTAVLJAMO NOVOIZVOLJENI OBČINSKI SVET:

Župan Franc Kekec in direktorica občinske 
uprave Marinka Bezjak Kolenko

Janez Liponik iz Markovcev 23/a, NSi Jože Bezjak iz Bukovcev 109, SLS

Dragica Meznarič iz Markovcev 67/c, NSi 

Franc Obran iz Zabovcev 35, SLS

Konrad Janžekovič iz Nove vasi pri Markovcih 
75/b, LDS

Stanislav Toplak iz Sobetincev 25, NSi Zvonko Črešnik iz Borovcev 23/b, NSi

Slavko Rožmarin iz Stojncev 60, NSi

Vladko Kelenc iz Stojncev 22/ b, NSi

Franc Rožanc iz Stojncev 49, NSi

Milan Gabrovec iz Bukovcev 146/a, LDS
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LIST IZ MARKOVCEV je glasilo ob~ine Markovci, ki glasilo tudi izdaja. Uredni{ki odbor: Janez Liponik, Darko Meznari~, 
Alenka Ro`anc, Hedvika Rojko, Marija Prelog. Odgovorna urednica: Mojca Zemljari~. Slika na naslovnici: Adventni ven~ek, Foto 
MZ. Oblikovanje in priprava za tisk: VEJICA, Rado [krjanec s. p., 040 355 047. Tisk: Grafis Ra~e. Natisnjeno 1250 brezpla~nih 

izvodov. Naslov uredni{tva: Markovci 43, 2281 Markovci. Telefon: 788 88 80 
Strani na internetu: www.markovci.si

Narava se je v letošnjem letu ponovno poigrala in kot kaže, bodo božični in 
novoletni prazniki minili brez snežno bele idile. Kljub temu pa lahko rečem, 
da nam je v času, ko pišem tale uvodnik, zima že pokazala zobe. Mraz in nizke 
temperature mnoge izmed nas, ki se raje držimo toplih kotičkov, prisilijo, da 
ostajamo v svojih toplih domovih in v pričakovanju bližajočih se praznikov med 
drugim tudi razmišljamo o iztekajočem se letu. Kakšno leto je bilo, si bo moral 
vsak od nas odgovoriti sam. Sebi in predvsem vam, spoštovane bralke in bralci, 
pa bom potrdila, da je bilo leto, ki se izteka, zelo pestro, včasih tudi težko, pa 
vendar kljub temu uspešno. Bilo je prekratko, da bi lahko vse začrtane plane 
realizirali in s tem zadovoljili vse potrebe in želje nas vseh.

Pred nami pa so prazniki, ko si bomo ob raznih srečanjih zaželeli vse najboljše. Vse najboljše vam 
želim tudi jaz v imenu našega uredniškega odbora, da bi božič in novoletne praznike preživeli čim bolj 
lepo in v krogu tistih oseb, ki so vam najdražje.

Mojca Zemljarič,
odgovorna urednica

Lep in topel zimski pozdrav!

Staro leto živi od spominov, 
novo od pričakovanj. 

Naj bo radodarno z zdravjem, veseljem, srečo, uspehi. 

Vse lepo v novem letu Vam želi uredniški odbor!
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Ob koncu leta smo se pogovarjali z 
županom Francem Kekcem, ki je na 
čelu občine že tretji madat.

Pred Vami so nova štiri leta županova-
nja. Kakšna so pričakovanja?

Župan F. Kekec: „Volitve so za nami in 
smo že globoko v delu za naslednja 4 leta, 
ki za funkcionarje izvoljene od občanov, 
pomenijo nove obveznosti za napredek 
naše občine. Nov način financiranja občin 
je nekoliko popravil naš zmanjšani pro-
račun v minulih letih. Zato bomo nekoli-
ko lažje realizirali planirane projekte za 
naslednja 4 leta.“

Kako ste zadovoljni z volilnim izidom?
Župan F. Kekec: „Volivci so na volit-

vah izrazili svojo voljo. Vsi, ki smo bili 
izvoljeni, smo prevzeli odgovornost, da 
bomo delali v dobro volivcev, ne da bi si 
nagajali po strankarski plati, ker to ne vodi 
k dobremu delu. Predvolilne izjave, ki niso 
bile vedno resnične, je treba pozabiti, pre-
boleti poraz ali tudi »pijanost« od zmage 
in delati v dobro občine. Prepričan sem, 
da vsi v občinskih organih tako mislimo 
in da bo delo dobro steklo. Začetne težave 
pri imenovanju občinskih teles so mimo 
– čaka nas potrditev proračuna za 2007 in 
2008.“

Nameravate s stranko, ki je na volitvah 
dobila večino svetniških mest, skleniti 
koalicijo oziroma na kak način bo steklo 
to sodelovanje?

Župan F. Kekec: „Volilni rezultat je 
takšen, kot je želja volivcev. Ker moramo 
vsi delati z enim ciljem, to je zadovoljstvo 
občanov in napredek občine, ne namera-

PRAZNIČNI POGOVOR Z ŽUPANOM FRANCEM KEKCEM

Župan Franc Kekec (Foto: MZ)

Kanalizacija bo tudi v prihodnje „zaposlovala“ občinski proračun. (Foto: MZ)

vam sklepati nobenih dogovorov - koali-
cije, ker se mi zdi to nepotrebno. S sred-
stvi, ki jih imamo na razpolago, moramo 
gospodariti racionalno in se zavedati, kaj 
je prioriteta razvoja. Načrtovani projekti in 
njihov vrstni red pa mora biti takšen, da bo 
prinašal še evropska in državna sredstva.“

Zdaj so za Vami že štiri leta vodenja 
občine? Ste zadovoljni s postorjenim?

Župan F. Kekec: „Dva mandata – 8 
let izkušenj, predvsem dela z občani, mi 
veliko pomeni. Spoznal sem stvari, ki 
jih pred osmimi leti nisem poznal. To mi 
daje posebno zadovoljstvo in tudi močno 
voljo in energijo za naprej. Za 8 let nazaj 
moram povedati, da sem zadovoljen. Tako 
sodijo in pohvalijo naš napredek v občini 
Markovci mnogi, ki pridejo v občino kot 
naši nekdanji Markovčani. Za podoben 
razvoj so se mnoge občine zadolževale. 
V Markovcih smo brez tolarja, sedaj že 
evra dolga. Kar mi je še posebno zado-
voljstvo.“

V bodoče bo večina investicijskih prora-
čunskih sredstev namenjenih za gradnjo 
kanalizacijskega omrežja. Kdaj naj bi bila 
kanalizacija končana in koliko bo v celoti 
znesla gradnja?

Župan F. Kekec: „Glavna investicija za 
naslednja 4 leta in tudi več je kanalizacija, 
ki mora po zahtevah Evrope biti zgrajena 
do leta 2017. To pomeni, da imamo še čas, 
zato jo bomo gradili s takim tempom, da 
ne bo prizadet ostali razvoj in vzdrževanje 
občinskega premoženja. Ob kanalizaciji 
posodabljamo vso infrastrukturo, kar bre-
meni postavko kanalizacije, ki se vgrajuje 

v glavnem v ceste, saj nam občani ne daje-
jo soglasij za gradnjo kanalizacije ob cesti, 
na njihovih zemljiščih. Po predvidenih 
načrtih in predračunih, ki se ob zgrajeni 
kanalizaciji močno spreminjajo, je vred-
nost investicije 2,5 milijarde tolarjev. Vse 
ostalo, kar še planirajo naši vaški odbori, 
je v primerjavi s kanalizacijo malo. Vendar 
moramo biti strpni pri željah.“

Koliko sredstev se peredvideva v pro-
računu za naslednji dve leti in kako jih 
boste razdelili?

Župan F. Kekec: „V proračunu, ki je 
v predlogu za leto 2007 in 2008, je na 
dohodkovni strani predvidenih za leto 
2007  804 milijonov in v  2008  761 mili-
jonov tolarjev, ki so po predlogu župana že 
razporejeni. V predlogu župana, ki je pri-
pravljen za obravnavo na svetu in drugih 
organih občine, je predvidena glavna inve-
sticija kanalizacija. V proračunu se najdejo 
tudi drobni projekti, ki so pomembni za 
razvoj občine.“

Prazniki so pred vrati. Kaj bi ob tem 
zaželeli vsem Vašim občankam in obča-
nom?

Župan F. Kekec: „Ob tej priložnosti 
se zahvaljujem vsem volivcem, ki so mi 
zaupali vodenje občine še prihodnja štiri 
leta. Hkrati želim vsem občanom občine 
Markovci in bralcem našega časopisa sreč-
no in zdravja polno leto 2007.“                   
                                                                

MZ
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Prva seja novoizvoljenega občinskega 
sveta je bila 2. novembra letos. 

To je bila konstitutivna seja, na kateri 
je navzoče predsednik občinske volilne 
komisije Marijan Strelec seznanil o izidu 
glasovanja za župana in občinski svet na 
lokalnih volitvah dne 22. 10. 2006. Prisotni 
so za tem imenovali komisijo za potrditev 
mandatov, katera je pregledala potrdila o 
izvolitvi za župana in občinski svet občine 
Markovci. Za tem je občinski svet ugo-
tovil, da je za župana občine Markovci 
izvoljen Franc Kekec, roj. 16. 2. 1940 
iz Bukovcev 103/d. Potrdili pa so tudi 
mandate novoizvoljenim članom občin-
skega sveta: Jožetu Bezjaku iz Bukovcev 
109, Milanu Gabrovcu iz Bukovcev 146/a, 
Vladku Kelencu iz Stojncev 22/ b, Francu 
Rožancu iz Stojncev 49, Slavku Rožmarinu 
iz Stojncev 60, Zvonku Črešniku iz Borov-
cev 23/b, Stanislavu Toplaku iz Sobetincev 
25, Janezu Liponiku iz Markovcev 23/a, 
Konradu Janžekoviču iz Nove vasi pri 
Markovcih 75/b, Francu Obranu iz Zabov-
cev 35 in Dragici Meznarič iz Markovcev 
67/c. Župana seveda ni potrebno posebej 
predstaviti, saj je prevzel krmilo že za 

tretji mandat. Tudi 6 svetnikov je že iz 
prejšnje sestave občinskega sveta, nekateri 
pa so prav tako v občinskem svetu že tretji 
mandat. Prav gotovo pa je zanimiva, če ne 
presenetljiva, politična sestava občinskega 
sveta. Od 11 članov občinskega sveta 
jih kar 7 prihaja iz Nove Slovenije, 2 iz 
Slovenske ljudske stranke in 2 iz Liberalne 
demokracije Slovenije. Sicer pa so svet-
niki posamezno predstavljeni v posebni 
rubriki Markovskega lista. Na 1. seji je 
bila imenovana tudi Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja v sesta-
vi Slavko Rožmarin, Stanislav Toplak in 
Franc Obran. 

Decembra je bila druga redna seja
Navedena komisija je do prihodnje seje, 

ki je bila 7. decembra 2006, pripravila pred-
loge za imenovanje delovnih teles občin-
skega sveta in občinskih organov. Sklep o 
imenovanju je v tej številki Markovskega 
lista posebej objavljen. V nadaljevanju seje 
je župan predstavil prvi predlog proračuna 
za leti 2007 in 2008. Svetniki o vsebini 
proračuna niso razpravljali in tudi niso 
izglasovali sklepa, da gre tako pripravljen 

predlog v javno razpravo. Zato jih je župan 
pozval, da v roku 7 dni pripravijo predloge 
za morebitne spremembe oziroma dopol-
nitve njegovega predloga proračuna.

V nadaljevanju so sklenili, da se za 
potrebe pridobitve prostora za odlaganje 
odpadkov iz pokopališča kupi parc. št. 
506/6 k.o. Markovci za kupnino v vredno-
sti 333.099,60 SIT.

Svetniki so odločili tudi, da se prazna 
garsonjera v stanovanjskem bloku v Mar-
kovcih zaenkrat ne proda ter da se vanjo 
preseli najemnik dvosobnega stanovanja v 
istem stanovanjskem bloku.

Na znanje so vzeli tudi revizijsko poro-
čilo o pravilnosti poslovanja občin v delu, 
ki se nanaša na požarno varnost v letih 
od 2001 do 2005. Po nekaj zanimivih 
svetniških vprašanjih in pobudah je bila 2. 
seja občinskega sveta po dobrih dveh urah 
zaključena.

MBK

POROČAMO O PRVIH DVEH SEJAH V NOVEM MANDATU

SODELOVALI SMO TUDI NA GOSPODINJSKEM PRAZNIKU V 
DRAŽENCIH

Na tradicionalni gospodinjski praznik so 
skupaj spet prišle žene  in gospodinje 
iz vseh koncev: Pobrežja, Hajdine, Ptu-
ja, Ptujske Gore, Markovcev, Gorišnice, 
Gerečje vasi, Hajdoš, Sel, Dolene, Lancove 
vasi, Sv. Jurija ob Ščavnici in prvič tudi iz 
društva gospodinj Zavrč, v velikem številu 
pa so na gospodinjskem večeru sodelovale 
tudi domačinke. 

Ženski tekmovalni druščini pa so kon-

kurenco drugo leto zapored delali moški, 
ekipa Valek mojstri s Hajdine, ki pa po 
pričakovanju niso razočarali, temveč zelo 
navdušili in popestrili druženje v Dražen-
cih. 

V Dražencih so tudi tokrat gnetli, mesli in 
valali testo, da je bilo veselje. Spretne roke 
so potem iz testa uspele narediti še ta-prave 
domače rezance, narazane seveda na roke 
in lepe na pogled. Recept je bil poznan, 

potek dela prav tako, za ocene pa je na 
koncu poskrbela 3- članska ocenjevalna 
komisija, ki jo je tudi letos vodila Terezija 
Meško iz KGZ Ptuj. In ta je po dolgem 
premisleku odločila, da si glavno nagrado 
pa letos za spremembo zasluži moška eki-
pa gospodinjcev v postavi: Andrej Tkalec, 
Ivan Brodnjak in Vlado Šamprl. 

Besedilo in foto: TM

Naše predstavnice v Dražencih Za dobre rezance sta potreba natančnost in občutek.
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Konec novembra je zagorelo starejše 
stanovanjsko poslopje družine Solina v 
Stojncih 126. Kljub hitremu posredo-
vanju gasilcev je poslopje popolnoma 
pogorelo.

Prvi so bili na kraju dogodka gasilci iz 
PGD Stojnci, ki so pred ognjem zavarovali 
ostale objekte na dvorišču: novejšo stano-
vanjsko hišo, od gorečega objekta oddalje-
no dober meter, in gospodarsko poslopje. 
V akciji, ki jo je vodil Milan Majer iz PGD 
Bukovci, je sodelovalo okrog 70 gasilcev. 
“Alarm smo prejeli točno ob 20. uri. V 
dobri uri smo požar lokalizirali in pogasili. 
Gasilci iz PGD Stojnci so na prizorišču 
ostali še vso noč. Pri gašenju smo se 
poslužili vse gasilske tehnike, ki jo imamo 
v gasilskem poveljstvu Markovci. Vodo 
za gašenje smo uporabili iz cistern gasil-
skih avtomobilov, medtem ko smo cisterne 
sproti polnili z vodo iz hidrantnega omrež-
ja,” je po koncu akcije povedal Majer.

V hiši, ki so jo ognjeni zublji kljub 
hitremu posredovanju gasilcev popolnoma 
uničili, je stanovala petčlanska družina: 
lastnik Anton Solina ter sin Janez z dru-
žino.

Požar na stanovanjskem poslopju v Stojncih
NESREČA NIKOLI NE POČIVA

Pogorelo stanovanjsko poslopje v Stojncih                                                                 Foto: MZ

ZAHVALA

Bil je lep poznojesenski večer, sreda 22. novembra, ko smo se odpravljali k počitku. V sobi in kuhinji naše hiše je vladal nekak-
šen nemir, ki se je stopnjeval ter prerasel v strašen prizor: požar, ki nas je v hipu združil k enotnemu cilju, želji po preživetju in 
ohranitvi težko prigaranega premoženja.

Skupaj z vaščani in gasilskimi društvi v občini Markovci smo uspeli omiliti uničevalno moč ognja.
Kljub naši nemoči, smo spoznali, da nismo sami, z nami ste bili vi, spoštovani soobčani občine Markovci in vaški odbor iz 

Stojncev.
Po vašem obisku in podani obljubi so stekle akcije, ki ste jih pokrenili, da se odpravijo posledice nesreče na našem dvorišču 

in da se čim prej zacelijo naše duševne rane ter da se petčlanski družini ponovno povrne vsakdanji način dela in bivanja na 
kmetiji.

Zavedamo se dejstva, da je materialno stanje premalo, potrebno je storiti tudi precej na osebni rasti vsakega posameznika v naši 
družini, kajti šele takrat bo na našem dvorišču zavela ljubezen, sožitje in gospodarska rast.

Spoštovani, zahvaljujemo se vam za vse življenjske resnice, nasvete in materialno pomoč, ki ste jo nudili naši družini do sedaj, 
prav tako vas prosimo, da nam stojite ob strani še vnaprej.

Najlepše hvala!
Družina Solina

Smo v mesecu, ki v nas vzpodbudi še posebna čustva in pričakovanja, želimo vam obilo osebne in družinske sreče ter uspešno 
novo leto.

Dan po nesreči sta pomoč takoj ponudila 
Karitas in Rdeči križ, k reševanju nastale 
situacije pa so pristopili tudi župan, občin-
ski svet in vaški odbor.

Sredstva, s katerimi bi želeli družini 
Solina pomagati, lahko nakažete na račun 

občinske organizacije Rdečega križa. Šte-
vilka računa je 04202 - 0000348846, sklic 
017. Račun je odprt pri Novi KBM.

MZ
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Spoštovani občani, konec leta več ali 
manj vsi delamo »obračune« preteklega 
leta, pa naj bo to v naših službah, družini 
ali pa so to čisto osebni obračuni. Rezul-
tati so različni in kakršni koli so, si mora-
mo zastaviti načrte za prihodnost in jih 
uresničevati po svojih najboljših močeh.

Tudi OO RK in župnijska Karitas sodelu-
jeta z roko v roki in v našem šestmesečnem 
delovanju smo naredili pregled našega 
dela. Ali smo upravičili našo »novo-staro« 
ustanovitev OO RK? Župnijska Karitas 
je začela z delovanjem lansko leto. Vsem 
polenom navkljub, ki so nam bila zmetana 
pod noge na začetku naše ustanovitve 
(več ali manj vsi vemo zakaj), nas je 
nekaj »junakov oz. junakinj« s podporo 
predsednice OO RK Ptuj Tilčke Šuman v 
letošnjem juniju začelo z delom.

Sestavili smo upravni odbor z vaškimi 
poverjeniki, vseskozi pa včlanjujemo nove 
člane. Kot člani RK pravzaprav dajemo 
moralno podporo drug drugemu, kajti letna 
članarina znaša simboličnih 500 tolarjev.

Konec junija smo si zastavili plane za 
jesensko delo in tudi vizije za prihodnost. 
Medse smo povabili tudi sodelavce Karita-
sa, nekaj pa nas je takih, ki delamo v obeh 
vlogah. Tako smo v juliju že delili živila iz 

donacije EU in tako smo poverjeniki začeli 
spoznavati delo na terenu.

Naša naloga je bila, da smo poskušali 
najbolj potrebnim pomoči v taki obliki vsaj 
za trohico olajšati vsakdanje preživetje. 
To delitev smo ponovili še v oktobru, 
v decembru pa se še razdelijo paketi iz 
loterijskih sredstev. Tako smo v celi občini 
pomagali 30 družinam in posameznikom, 
ki so brezposelni ali samo z enim dohod-
kom.

Septembra smo dorekli, da se v oktobru 
začnejo merjenja krvnega pritiska in mer-
jenje nivoja sladkorja v krvi vsako tretjo 
nedeljo med obema mašama v župnijski 
dvorani. Organizirali smo krvodajalsko 
akcijo in potne stroške namenili družini 
Škrinjar iz Zavrča, kateri je pogorel dom. 
Oktobra smo izvedli tudi prvo zdravniško 
predavanje. Naš gost je bil domačin Andrej 
Vugrinec, dr. med. spec. kardiologije. Z 
obiskom smo bili zadovoljni. V novembru 
smo začeli z rekreativno telovadbo. Takoj 
smo bili na terenu ob požaru družine Soli-
na iz Stojncev in pomagali po najboljših 
močeh. V decembru smo pripravili pre-
davanje na temo hrana – zdrava in okusna, 
naš gost je bila Metka Rašl, dipl. med. 
sestra. V sodelovanju z vaškimi odbori 
bomo obiskali tudi najstarejšo vaščanko 

in vaščana, pisali voščilnice ob božiču in 
novem letu.

Kaj porečete, dragi občani in farani, na 
naše dosedanje delo? Vedeti morate, da 
delamo to, kar delamo iz srca ter prosto-
voljno in za svoje delo ne dobimo plačanih 
sejnin, potnih stroškov ... 

Naše delo je sicer na udaru in nehvaležno, 
toda ko ti starejši človek s solznimi očmi z 
vso hvaležnostjo reče, da ne more verjeti, 
da se je kdo sploh spomnil na njega, imaš 
v srcu radost, Bogu pa si hvaležen, da si 
sposoben to nalogo opravljati.

Iskreno in iz srca vam želimo, da ne 
pozabite na svojega bližnjega in si v pri-
hodnjem letu vzemite čas za ljubezen, 
srečo, vero in upanje, saj so to stebri 
nadaljnjega življenja.

V januarju pa vas že vabimo na preda-
vanje: Pravilna uporaba zdravil in Kri kot 
zdravilo in krvodajalstvo.

Člani OORK in sodelavci župnijske 
Karitas

Pomagajmo si ...
OBČINSKA ORGANIZACIJA RDEČEGA KRIŽA IN ŽUPNIJSKA 

KARITAS

Rezultati na{ega kratkega delovanja

OBČINSKI ŠTAB CIVILNE ZAŠČITE
V okviru meseca požarne varnosti so potekale tudi preventivne 

aktivnosti na področju civilne zaščite (CZ).
16. novembra smo organizirali strokovni posvet štaba civilne 

zaščite, enote za tehnično reševanje, enote za prvo pomoč, povelj-
nikov gasilskih društev (PGD) ter poveljnika OP Markovci. Ob 
tem je potekala tudi predstavitev načrtov Zaščite in reševanja 
za občino Markovci ob naravnih in drugih nesrečah na našem 
območju. Posveta se je skupaj z županom občine Markovci Fran-
cem Kekcem udeležil vodja uprave za zaščito in reševanje Jože 
Korban.

Pred pričetkom posveta je bil podan pregled dela za tekoče leto 
in plan dela za leto 2007. Vsem pripadnikom CZ in poveljnikom 
gasilskih društev smo tudi razdelili brošuro, v kateri so zapisani 
podatki o organizacijah, ki so vključene v sistem posredovanja ob 
naravnih in drugih nesrečah.

Štab CZ Markovci se vključuje v večje aktivnosti na področju 
zaščite in reševanja na vajah skupaj z gasilci OP Markovci. Na 

skupni vaji v Bukovcih smo sodelovali z enoto prve pomoči, ki je 
s svojo skupno opremo iz prikolice nudila pomoč pri evakuaciji 
ponesrečencev in prvo medicinsko pomoč.

V prikolici je tudi nekaj nujne opreme za pomoč ob nesrečah, kar 
je bilo več kot dobrodošlo pri posredovanju pri požaru v Stojncih. 
Te dni smo nabavili še dodatne ponjave, da bomo lahko pomagali 
ob podobnih nesrečah, katerih pa si seveda nihče izmed nas ne 
želi.

Vsem pripadnikom CZ in vsem operativcem v PGD, ki srbijo za 
varnost na območju naše občine, želim v prihodnjem letu veliko 
osebne sreče, zdravja, veselja. Božiček naj vas obdari z darili in 
božjim blagoslovom.

Poveljnik CZ Ivan Golob
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V novem mandatu smo se dosedanjim 
štirim svetnikom Nove Slovenije pridru-
žili še trije novi svetniki, kar nam vsem 
nalaga še večjo odgovornost za odločitve, 
ki bodo v prid vsem občanom. 

Hitro po volitvah se je začelo redno delo 
občinskega sveta. Za nami sta že dve seji, 
ki sta bili namenjeni predvsem potrditvi 
mandatov izvoljeni svetnici in svetnikom 
ter županu, imenovanju članov nadzornega 
odbora občine in delovnih teles občinskega 
sveta.

Pri sestavi delovnih teles občinskega 
sveta je naša svetniška skupina zastopala 
stališče, da naj tudi sestava odborov in 
komisij odraža volilni izid. To stališče je 
bilo pri predlogu komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja (popular-
no ji rečemo: KVIAZ) tudi upoštevano. V 
prid objektivni obveščenosti poudarjam, 
da sta preostali svetniški skupini (SLS in 
LDS), ki imata po dva svetnika, popolno-
ma samostojno predlagali svoje člane v 
odbore, oziroma komisije, in da so tudi 
sami odločali o umiku kakšnega pred-
laganega kandidata, če so presegali svojo 

kvoto. Na sami seji občinskega sveta smo 
dopolnili predlog KVIAZ-a tako, da so tudi 
predsedovanja delovnim telesom usklajena 
z volilnim izidom.  

Že pred volitvami smo se zavezali, da 
bomo, če nam bo volilni rezultat to omo-
gočal, delo občinskega sveta in njegovih 
komisij oziroma odborov bolj povezali z 
vaškimi odbori. Tudi občanom bo potreb-
no pred odločanjem o najpomembnejših 
zadevah prisluhniti bolj pogosto na nepo-
srednih srečanjih z njimi. V imenu svet-
niške skupine Nove Slovenije sem izrazil 
našo željo o konstruktivnem sodelovanju 
pri načrtovanju razvojnih odločitev tudi 
županu, ki je na to našo pobudo povedal, 
da je on tako ali tako vedno sprejemljiv za 
sodelovanje.

To stališče nas je razveselilo, vendar smo 
bili kar hitro razočarani. Župan je namreč  
pohitel s svojo predstavitvijo predloga pro-
računa za leti 2007 in 2008, saj je to točko 
uvrstil že na dnevni red 2. seje, na kateri 
smo šele ustanavljali odbore in komisije 
občinskega sveta. V dobrobit kvalitete pro-
računa občine smo želeli prepričati župana, 
da bi bilo umestno postopek sprejemanja 

proračuna nekoliko upočasniti in ga uskla-
diti z volitvami novih vaških odborov, ko 
bi bila sočasno dana možnost neposredne 
razprave z občani na zborih občanov. Tej 
naši želji župan ni prisluhnil in nas je 
postavil pred izbiro, ali sprejmemo sklep, 
da je njegov predlog ustrezen za nadaljnjo 
proceduro sprejemanja proračuna, ali pa, 
da ta predlog zavrnemo in mu v sedmih 
dneh posredujemo usmeritve za popravek 
predloga.

Nismo imeli druge izbire, kot da zavr-
nemo županov predlog in tako pridobimo 
vsaj nekaj dni za pridobitev najnujnejših 
informacij za pripravo proračuna, kar pa v 
času »veselega decembra« ni ravno lahka 
naloga.

Kljub navedenemu v svetniški skupini 
Nove Slovenije upamo, da je bil ta pro-
ceduralni zaplet okrog načina sprejemanja 
občinskega proračuna le trenutni nespo-
razum in da bomo zmogli združiti moči za 
nadaljnje uspešno delo.

Vodja svetniške skupine NSi Markovci
Stanislav Toplak

NSi: Svetniška skupina NSi: (z leve): Zvonko Črešnik, Dragica Meznarič, Slavko Rožmarin, Vladko Kelenc, Franc Rožanc in Stanislav Toplak. V 
svetniški skupini NSi je tudi Janez Liponik. (Foto: Darko Meznarič) 

SVETNIŠKA SKUPINA NOVA SLOVENIJA MARKOVCI
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USPEŠNO LETO 2006

Potovanje skozi staro leto se počasi končuje. Na tem potovanju smo se večkrat srečali, analizirali aktualna dogajanja v 
družbi, posebno pa še v naši lokalni skupnosti. Srečevali smo se z ljudmi, ki s svojim delom pomembno vplivajo na smer in 

pot razvoja države in njenih ožjih delov – lokalnih skupnosti.
Občinski odbor Nove Slovenije Markovci je z opravljenim delom v letu 2006 zadovoljen. V svoje vrste smo sprejeli kar nekaj 

novih članov, ki bodo s svojim znanjem in izkušnjami pripomogli k še boljšemu delu odbora.
Občanke in občani naše občine Markovci ste na letošnjih volitvah izbrali 7 občinskih svetnikov iz stranke Nova Slovenija. Zaupa-
nje, ki ste ga izkazali do posameznikov in občinskega odbora NSi Markovci, želimo opravičiti z predanim in poštenim delom v 

prid vseh občank in občanov.
Novo leto nam odpira novo pot, polno izzivov in pričakovanj, pa tudi izpolnitev danih obljub.

Združimo poti k enemu cilju, saj smo tukaj doma…
Vse dobro v letu 2007.

Predsednik OO NSi Markovci
Franc Rožanc

Kar nekaj časa je že minilo od volitev, občinski svet občine 
Markovci je imel že drugo sejo, a žal tokrat brez svetnikov 
SDS.

Kljub temu bi se radi zahvalili vsem, ki ste volili naše kandi-
date. Občinski odbor SDS bo deloval še naprej na tem območju, 
morda z malo drugačno sestavo izvršilnega odbora z istimi člani, 
ki so včlanjeni v ta odbor. Vabimo pa tudi vse, ki bi se želeli 
vključiti v odbor in bi s svojimi sugestijami obogatili programe 
in smernice za nadaljnje delo občinskega odbora SDS Markovci, 
saj smo skupaj močnejši.

Vsem članom, članicam, simpatizerjem in občanom želimo 
miren in blagoslovljen božič, v letu 2007 pa veliko zdravja, sreče 
in osebnega zadovoljstva.

Ivan Golob

OBČINSKI ODBOR SDS 
MARKOVCI

Tudi v občini Markovci so letos pripravili osrednjo 
komemorativno svečanost ob dnevu mrtvih.

Slovesno komemoracijo pred spomenikom žrtvam vojn 
in povojnih pobojev na markovskem pokopališču je pri-
pravilo Društvo mladih občine Markovci, ki ga vodi 
predsednica Alenka Petrovič, v sodelovanju z občino. V 
kulturnem programu so sodelovali pevci markovskega 
moškega pevskega zbora, godba na pihala in dijakinja 
Anja Hameršak, ki se je predstavila z recitalom. Zbrane je 
nagovoril tudi župan občine Markovci Franc Kekec.

MZ

KOMEMORACIJA OB DNEVU MRTVIH

Ta svet je lepši,
če nekomu nekaj daš,

ta svet je lepši,
če nekoga rad imaš,

če stisneš roko komu,
ki ga kaj boli,
ta svet je lepši,

če si človek do ljudi.
Zato vam SLS OO Markovci v novem letu ponuja roko

ter želi obilo zdravja, sreče in poslovnih uspehov.

SLS OO Markovci

VOŠČILO SLS OO 
MARKOVCI

Župan Franc Kekec in nekdanji podžupan Franc Kostanjevec sta pred spomenik 
žrtvam vojn in povojnih pobojev položila venec in prižgala sveče.      Foto: MZ
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Komunalna inšpekcija Skupne občinske 
uprave redno prejema prijave o nepravil-
nem vzdrževanju živih mej, ki občanom 
služijo kot ograje. Običajno so ograje 
visoke od 90 do največ 120 cm, kar že od 
nekdaj velja kot višina, do katere so lahko 
segale ograje. Vendar to ne velja v vseh 
primerih. Ko je potrebno zagotoviti pro-
metno varnost na cestah, je predpisana 
višina lahko tudi precej nižja.

Živa meja ne sme onemogočati pre-
glednosti ceste

Odlok o občinskih cestah na območju 
Občine Markovci (Uradni vestnik Občine 
Markovci, št. 8/99) v 43. členu prepo-
veduje postavljati ograje, zasaditi živo 
mejo, drevje, trto ali druge visoke nasade 
ali poljščine, če se s tem poslabša ali 
onemogoči preglednost ceste ali drugače 
ovira promet.

V križišču mora biti zagotovljeno polje 
preglednosti

Navedeni odlok v 48. členu določa, da 
ni dovoljeno v bližini križišča občinske 
ceste v ravnini z drugo cesto ali železniško 
progo v ravnini (pregledni trikotnik) ter na 
notranjih straneh cestnih krivin (pregledna 
berma) saditi dreves, grmovja ali visokih 
poljskih kultur, ki bi ovirale preglednost 
občinske ceste ali železniške proge (polje 
preglednosti).

V polju preglednosti ceste je živa meja 
lahko visoka največ 75 cm

Kako se določi preglednost ceste, je 
opredeljeno v Pravilniku o projektiranju 
cest (Uradni list RS, št. 91/2005) v 18. 
členu. Zagotovljena mora biti preglednost 
za voznika, ki sedi v osebnem avtomobilu. 
Vertikalna preglednost na cesti je opre-
deljena na višini voznikovega očesa (1,00 
m) in proste vizure do višine ovire na 
cesti (10 cm) na zaustavni pregledni raz-
dalji. V nivojskem križišču ali priključku 
ugotovimo polje preglednosti tako, da nam 
nobena ovira (živa meja) ne preseka pre-
gleda v ravni črti od zaustavne razdalje 
na prednostni cesti in do odmika vozila 
na neprednosti cesti ob robu vozišča pred-
nostne ceste. Zaustavna razdalja se dolo-
či glede na hitrost vožnje. Pri dovoljeni 
hitrosti 50 km/h znaša zaustavna razdalja 
45 m.  Navedeni pravilnik v 70. členu 
določa, da je v območju površin, potrebnih 
za preglednost ceste, dopustno zasaditi 
grmovnice, katerih višina rasti ne presega 
0,75 m. Tudi vzorec zasaditve površin ob 

INŠPEKCIJSKI NADZOR NAD OGRAJAMI IZ ŽIVIH MEJ

Lastniki morajo poskrbeti, da ograje iz živih mej niso previsoke in da ne ovirajo vidljivosti v 
cestnem prometu.                                                                                                    (Foto: MZ)

cesti je potrebno prilagoditi pogojem pre-
glednosti ceste.

Praktično to pomeni, da mora imeti voz-
nik, ko se pred križiščem ustavi, zagotov-
ljeno preglednost na levo in desno stran 
ceste, na katero bo zapeljal, in sicer na 
vsako stran 45 m.

Nadzor nad višino živih mej
Nadzor nad spoštovanjem in izvajanjem 

občinskega odloka o cestah v Občini Mar-
kovci izvaja  Komunalna inšpekcija Skup-
ne občinske uprave. Inšpektor v primeru 

ugotovljene kršitve lastniku oziroma upo-
rabniku zemljišča odredi odstranitev ovire, 
to je odstranitev ali znižanje previsoke 
žive meje. V primeru, da lastnik oziro-
ma uporabnik zemljišča ne izvrši odredbe 
inšpektorja, se kaznuje z globo, ograjo pa 
odstrani ali zniža javno podjetje za vzdrže-
vanje cest na njegove stroške.

Sabina Jupič,                              
komunalna inšpektorica

Kulturno umetniško društvo
Markovski zvon

prireja

BOŽIČNI KONCERT
v torek,  26. 12. 2006 ob 18. uri,
v cerkvi sv. Marka v Markovcih.

Zapeli Vam bodo:
Cerkveni pevski zbor sv. Marko

Otroški cerkveni pevski zbor Zvonček
Kvartet Svit ob spremljavi citer in flavte

Prisrčno vabljeni!
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Dragi bralci naše-
ga Lista, odločila 
sem se, da z vami 
podelim moja raz-
mišljanja, ki jih 
ponavadi zaupam 
samo mojemu 
dnevniku, ki ga 
pišem vsake toliko 
časa, že nekaj let.

V njega smem 
zapisati vsa svoja 
občutja; od tesnobe, 
prepira z možem, 
ko ni denarja in bi 
rada, da položimo 
keramiko na stop-
nišču, sreče, ki me 

prevzame, ko mi 
mož reče, da me ima rad …, kakšno mizerno plačo imam … 
Smem mu zaupati vse tisto, kar nosim v mislih in srcu in zato ne 
ve niti moja najboljša prijateljica.

Pred dobrimi tremi tedni sem razmišljajoče pisala: Dragi moj 
»prijatelj«, naše lokalne volitve so minile, za spremembo je bilo 
oziroma je moralo biti, po sklepu vlade, na listi kandidatov tudi 
določeno število žensk (ženske kvote). Tudi jaz sem bila povab-
ljena za kandidaturo iz vrst občinske LDS in sem se povabilu 
pozitivno odzvala. Glede na to, da sem se s politiko srečevala 
prvič, pričakovanja niso bila posebej velika. Moram priznati, da 
me vizije liberalne demokracije prepričujejo za vstop v njihovo 
stranko. Od članov sem dobila tudi podporo in zahvalo za delo, ki 
sem ga začela z delom v OO RK in Karitasu. OO RK so namenili 
tudi finančna sredstva, ki so jih obljubili v predvolilnem času in 
obljubo tudi držali, za kar se jim v imenu članov zahvaljujem.

Toda presenečena sem bila, pravzaprav razočarana, ko so bili 
volilni rezultati znani. V celi občini je večino dobila le ena ženska, 
pa še ta je kandidirala v volilni enoti treh vasi in je imela pod-
poro še iz prejšnjega mandata. Vsi vemo, da nismo volili stranke, 
ampak določene osebe z imenom in priimkom in le ena ženska 
je prepričala volivce, da je sposobna opravljati nalogo svetnice. 

Dragi dnevnik, misliš, da me ne bi znale planirati proračuna, 
koliko denarja bo šlo za društva, koliko za kanalizacijo, pločnike, 
industrijsko cono …? Ne smem ti pozabiti omeniti, da imamo 
ženske prirojeni čut za solidarnost in socialo, trenutno naš občin-
ski svet tega ne zmore in hvala Bogu imamo zdaj občinski Rdeči 
križ in Karitas, ki rešujeta določene zadeve. Verjamem, da če bi 
bilo več žensk svetnic, bi tudi strankarski interesi bili manjši in 
ne bi samo »moška politika« krojila dela občine in bi se resnično 
še bolj delalo na gospodarski in socialni ravni. Upam, da bo čez 
štiri leta tudi v naši občini ženska kandidatka za županjo in da bo 
izvoljenih več svetnic kot samo ena.

Povedati ti tudi moram, da je v Stojncih bil požar in petčlanska 
družina je ostala nenadoma brez strehe nad glavo. Na žalost v 
družini prevladuje bolezen, ki se imenuje alkoholizem.

Ljudje v bližnji in daljni okolici so jih obsojali, obrekovali, 
modrovali … Upam, da je med njimi bil kdo, ki je iz srca čutil, 
da rabijo strokovno zdravniško pomoč. Ljudje še ne vedo, da je 
alkoholizem težka kronična bolezen, ki jo zdraviš tako dolgo, kot 
živiš. Če se bolnik sam ne zaveda, da je bolan, mu vsaj kdo poka-
že pot zdravljenja, na njem pa je, katero pot bo ubral. Oh, dragi 
moj, tako srečna sem, da sem smela pomagati.

Pred nami so prazniki in vsi imamo polna usta lepih želja in 
besed. Toda povem ti, da si iz srca želim, da moje besede, ki jih 
bom namenjala ljudem ob voščilih, ne bi bile povedane v prazno, 
zato ker pač tako zahteva bonton in je lepa gesta, ampak da bo moj 
mož, otroka, vnuk, sestra, sosed, vaščan, sodelavec, neznanec na 
cesti začutil, da mu resnično in iz srca želim vse dobro.

Dragi moj, za nocoj bi končala, ker se mi že dremlje, zjutraj je 
služba, upam da se ti čim prej spet javim.

Z vami, dragi bralci, sem podelila svoje razmišljanje. Verjamem, 
da sem mogoče komu dala idejo za samopomoč, nekomu mogoče 
možnost kritičnega pogleda na takšno pisanje. Moje zadovoljstvo 
je že v tem, da imam toliko poguma in kot ženska to razmišljanje 
podelim z javnostjo.

Marija Prelog

ŽENSKO RAZMIŠLJANJE

Marija Prelog

Veseli december in božično vzdušje je 
v teh dneh čutiti vsepovsod. Okrašeni 
domovi, božično-novoletne jelke, božične 
melodije po radiu, postavljanje jaslic s sve-
to družino, vse to nas vabi k praznovanju 
najlepšega družinskega praznika – božiča.

Tudi letos bodo božične melodije v živo 
zazvenele v markovski cerkvi, najprej na 
sveti večer ob polnočnici, nato pa še pri 
obeh jutranjih božičnih mašah.

Vrhunec pobožičnega praznovanja bo 
seveda naš že 12. tradicionalni božični 
koncert, ki bo letos spet na Štefanovo – v 
torek, 26. decembra ob 18. uri v farni 
cerkvi sv. Marka v Markovcih.

Poleg dveh domačih skupin – cerkvenega 
pevskega zbora sv. Marko in cerkvenega 
otroškega pevskega zbora Zvonček – smo 
v goste povabili znani koroški kvartet Svit, 
ki bo ob spremljavi citer in flavte pred-

stavil božične pesmi na malo drugačen 
način.

Slišite, tam že pojo kot angeli lepo, v jasli 
vsi zazremo se, Gospod rodil se je.

Pridite in prisluhnite nam!

Darko Meznarič

KUD Markovski zvon

JE NA NEBU SVETLO VSE, PRED NAMI BOŽIČ JE!
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V Borovcih je bilo po dobrih treh mese-
cih, ko smo praznovali 60-letnico PGD, 
v petek 10. novembra spet slovesno.

Ta dan smo predali svojemu namenu 
prostore, ki smo jih uredili v mansardi 
nad garažami. Opremili in uredili smo jih 
s finančno pomočjo občine Markovci ter 
prostovoljnim delom vaških obrtnikov in 
posameznikov. Prostovoljno smo položili 
keramiko, napeljali elektriko in vodovod, 
naredili centralno ter prepleskali prostore. 
V prostorih imamo sejno sobo in pisarno 
za potrebe vseh društev, ki delujejo v 
vasi Borovci. Prostore je svojemu namenu 
slovesno predal župan Franc Kekec skupaj 
s predsednikom PGD Borovci Marjanom 
Mislovičem in svetnikom Zvonkom Čreš-
nikom. Blagoslov je opravil farni župnik 
Janez Maučec.

Ker pa je bil v »bližini« sv. Martin, je 
po uradnem delu sledilo še martinovanje s 
krstom mošta, ki ga je opravil farni župnik. 
Mošt so priskrbeli vaški vinogradniki. Sle-
dila je pogostitev, ki so jo pripravile čla-
nice aktiva podeželskih žena, katere nam 
vedno priskočijo na pomoč in pripravijo 
razne dobrote. Praznovanje se je končalo v 
ranih jutranjih urah.

V začetku meseca decembra pa smo orga-
nizirali otroške delavnice pod vodstvom 
mentorja mladine. V okviru delavnic smo 
izdelovali okraske iz slanega testa, vizitke 
in še kaj.

Ko se prižgejo praznične luči sredi bele 
mrzle zime,

prijateljstvo ogreje nam dlani in želja 
vzpne se iz srca v višine.

Naj prinese nov čas vse, kar je staro 
leto zamudilo.

Ljubezni, dobrote, sreče, zdravja in 
veselja.

Veliko preprostih besed, kakor kruh, 
ljubezen, dobrota,

da ne bi slepi v temi na križpotjih zašli 
s prave smeri.

Naj se vam uresničijo sanje, izpolnijo 
želje in pričakovanja v letu 2007.

Predsednik PGD Borovci
Marjan Mislovič

OTVORITEV DRUŠTVENIH PROSTOROV

Na novo urejene prostore je blagoslovil markovski farni župnik Janez Maučec.
Foto: Martina Zamuda

Novi društveni prostori v Borovcih 
Foto: Martina Zamuda

Borovci
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Na letošnjem občnem zboru smo sprejeli 
program dela za leto 2006. V ta program 
smo zapisali varovanje prireditve Fašenk 
v Markovcih, enotedensko varovanje 
otrok v začetku šolskega leta, predavanje 
in nato testiranje o varstvu voznikov v 
cestnem prometu.

Prav slednje, predavanje in testiranje, 
smo izvedli v nedeljo, 3. decembra, ob 
8.30 uri v osnovni šoli Markovci. Kljub 
objavi po kabelski televiziji, po Radiu 
Ptuj in kar veliko ustnih povabil je bila 
udeležba zelo slaba. Zbralo se nas je le 
13 voznikov. Vodja policijskega okoliša 
Marjan Vrbnjak nam je po pozdravnem 

govoru predsednika AMD predstavil poda-
tke o varnostnih razmerah v naši občini. 
Predavatelj in inštruktor v avtošoli Štart 
Božo Knapič je pričel z zanimivim pre-
davanjem, ki smo ga pozorno spremljali. 
Postavili smo mu tudi različna vprašanja, 
na katera nam je z veseljem odgovoril. 
Seznanil nas je tudi z nekaterimi novostmi 
v cestnem prometu. Posebno pozornost pa 
je posvetil vožnji po avtocesti in vožnji v 
krožnem prometu. Povedal je, da bo Ptuj 
dobil kar nekaj novih krožišč, ki pa so za 
voznike lahko zelo nevarna, če se pravil-
no ne vključujejo v promet in pravilno 
ne zapuščajo krožišča. Po zanimivem in 
poučnem predavanju smo dobili testne 

pole in jih pričeli reševati. Zelo vzpodbud-
no je bilo, da se je z nami testiral tudi vodja 
policijskega okoliša Marjan Vrbnjak. Po 
končanem testiranju je vsak posameznik 
počakal na rezultate svojega znanja. Pre-
gled testov je bil popolnoma anonimen. 
Gotovo je bilo to predavanje in testiranje 
znanja velik prispevek k varstvu v cestnem 
prometu, čeprav udeležba ni dosegla naših 
pričakovanj.

AMD Markovci želi vsem voznikom 
varno vožnjo v letu 2007.

Martin Zamuda,
predsednik AMD Markovci

OPRAVLJENO DELO AVTO MOTO DRUŠTVA MARKOVCI

V mesecu decembru je dan prostovoljstva 
in tudi gasilci smo ena takih organizacij, 
ki postorimo veliko prostovoljno, bodisi 
na operativnem, tekmovalnem, organiza-
cijskem področju, ali pa v kakršnem koli 
trenutku, ko je treba priskočiti na pomoč 
sosedu, sovaščanu ali celo širše.

Na področju operative in operativnega 
usposabljanja smo gasilci v celoti po planu 
operativnega vodje poveljnika Franca Bez-
jaka izvedli plan dela za vse leto.

Vsako prvo nedeljo v mesecu izvajamo 
mesečne operativne vaje, vse skupaj pa 
strnemo v mesecu oktobru, ko imamo 
gasilci operativne preglede s strani OGZ 
Ptuj in občinskega poveljstva Markovci. V 
vsakem društvu v naši občini so gasilske 
operativne enote dobile eno izmed taktič-
nih vaj, katere morajo izvajati po kategoriji 
društva in glede na opremljenost skupne in 
zaščitne opreme.

To leto je bil poudarek izvajanja vaj na 
tako imenovanih dimniških požarih. V 
našem društvu smo izvedli vajo v Strel-
cih. Po klicu centra za obveščanje 112 
Ptuj, kamor prijavimo vse požare in druge 
naravne nesreče, smo dobili poziv, da gori 
v Strelcih. Po ogledu poveljnika na samem 
kraju nesreče je enota pričela z reševa-
njem in gašenjem. Inštruktorji iz OGZ 
Ptuj smo skupaj z občinskim poveljnikom 
Milanom Majerjem ter obema podpovelj-
nikoma spremljali taktično izvajanje vaje 
in naredili analizo na koncu vaje. Moram 
priznati in pohvaliti, da je bila vaja izve-
dena taktično zelo dobro. Podobno je bilo 
v vseh društvih v naši občini. Gasilci so s 

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO PRVENCI - STRELCI

Plavalna zveza Slovenije orga-
nizira vadbo v vodi za dojenčke 
in malčke (od 4.meseca do 5.leta 
starosti), ki poteka v Termah 
Ptuj. Vadba se bo pričela 9. 
1. 2007. Uvodno predavanje za 
starše, kjer vam bomo posredo-
vali vse potrebne informacije o 
vadbi, pa bo v ponedeljek 8. 1. 
2007 ob 17. uri. Informacije in 
prijave na telefon 051 220 984! 

 Vabimo vse mlade družine, da 
se nam pridružijo! 

www.plavanje-dojenckov.com

VADBA V VODI ZA DOJENČKE IN 
MALČKE

svojim resnim pristopom in operativnim 
usposabljanjem pokazali, da so v polni 
pripravljenosti ob morebitnih naravnih in 
drugih nesrečah.

Predsednik Matej Bezjak je na zadnji 
skupni seji v tem letu prav tako ocenil 
dobro delovanje društva skozi vse leto s 
povabilom na občni zbor, ki bo prve dni 
po novem letu, točneje 6. januarja 2007 
ob 18. uri. Med prve aktivnosti v pri-
hajajočem letu sta s poveljnikom uvrstila 
delavnico, kjer bo predstavljena uporaba 
gasilnih aparatov. Delavnica bo 12. janu-
arja 2007 ob 19. uri. Ob tej priložnosti 
si bo možno naročiti gasilnik po ugodni 

ceni. Gasilnik je ena od osnovnih domačih 
gasilnih sredstev za hitro posredovanje ob 
začetnem požaru v stanovanju, gospodar-
skem poslopju, strojni lopi …

Predsednik in poveljnik PGD Prvenci 
- Strelci se ob izteku aktivnega delovnega 
leta zahvaljujeta vsem, ki na kakršen koli 
način podpirate to humano organizaci-
jo. Vsem članicam, članom, vaščanom in 
občanom pa veliko družinskega veselja 
in blagoslova ob božičnih praznikih. V 
novem letu 2007 veliko zdravja, osebne 
sreče in prijateljstva.

Ivan Golob

V vodi je tako prijetno.
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V soboto, 4. novembra, smo se člani 
fašenske skupine (Havajci) iz Stojncev 
odpravili na izlet. Uživali smo ob lepotah 
Koroške. Izlet je potekal v sproščenem 
duhu, s polno mero vedrine in zabave.

Da se bomo imeli »luštno in fajn«, se je 
čutilo že zjutraj ob vstopu na avtobus, kjer 
nas je prijazno sprejel voznik Danilo Bela 
– Conex - Veolia. Najprej smo se ustavili v 
Libeličah in si ogledal znamenito kostnico. 
Sledil je ogled Koroškega pokrajinskega 
muzeja, v sklop katerega spada cerkev 
sv. Jurija – Legen pri Slovenj Gradcu. Je 
Koroški tip romarske cerkve iz druge pol-
ovice 13. stoletja. V notranjosti so odkriti 
temelji zgodnjesrednjeveške cerkve in sta-
roslovanski grobovi.

Kdo se ne spomni črtice Solzice, katero je 
znameniti slovenski pisatelj Lovro Kuhar 
- Prežihov Voranc posvetil svoji materi? 
Obiskali smo Prežihovo bajto na Preškem 
vrhu, kjer je pisatelj preživljal mladostna 
leta. Bajta nas z zunanjo podobo in ure-
jeno notranjostjo seznanja z neposredno 
okolico z značilnim kmečko-delavskim 
načinom življenja, iz kakršnega je izhajal 
Voranc in njegovi literarni junaki. Sledil je 
postanek ob Šmartinskem jezeru, kjer smo 
malicali in se okrepčali ter nadaljevali pot 
do Polhovega mlina na Šentanelski reki. 
Sprejela nas je mlinarica v pristni domači 
opravi, ki nam je ob zakurjeni krušni 
peči postregla jabolka in domače žganje. 
Zavrtela so se mlinska kolesa, tako da smo 

Stojnci
»SPODNJA DOLENŠINA« NA IZLETU

videli delovanje mlina – prikaz mletja žita 
in phanje v stopah.

Ker se je dan prevesil v pozno popol-
dne, smo pohiteli še do hribovske vasice 
Šentanel. Ko hodiš skoz vasico, ti korak 
sam zastane ob pogledu na veličastno 
Uršljo goro, prepadne pečine severne stene 
mogočne Pece, ki se dviga nad vasico. 
V vasi Šentanel najdemo bajto, staro več 
kot 350 let z značilnim koroškim gankom, 
majhnimi okenci in pokrita s »šitlni«. 
Po kratkem sprehodu skozi vas se napo-
timo na Turistično kmetijo Pekav, kjer nas 

je pričakala okusna večerja. Domačinka 
Anka Plevnik nam je prebrala nekaj pesmi 
v njihovem pristnem narečju, tako da smo 
lahko dobili »občutek« za njihov jezik.

Da pa smo Havajci znani po dobri zabavi, 
plesu in petju in naj vam zaupam to, da je 
na avtobusu bila harmonika in Kelenčov 
Stanko, mislim, da sem s tem povedala 
vse.

V prijetnem razpoloženju, polni nepoza-
bnih vtisov in načrtov za vnaprej smo se v 
poznih urah vrnili domov.

Tatjana Petrovič

Skupina Stojnčanov na izletu                                                                                  Foto: arhiv

DVE MUHI NA EN MAH

Folklorna skupina FD Markovci je med 1. in 3. decembrom izvedla intenzivne vaje in gostovanje na Madžarskem.
Do tega, da smo se odpravili na Madžarsko, je prišlo s pomočjo župana Kuzme na Goričkem. Z njim sva se pogovarjala o dejav-

nostih in potrebah v našem društvu in tako skupaj odšla na ogled Apat hotela v vasi Števanovci na dvojezičnem področju v Porabju, 
kjer so ponudili izjemno nizko ceno vikend paketa, ki smo jo seveda pokrili po sistemu 50% vsak udeleženec in 50% društvo, kot 
je v našem društvu tudi navada.

Od petka do nedelje smo opravili okrog 15 ur vaj. Nekateri so še utrdili svoje poznavanje plesov in pesmi, drugi (novi člani) pa 
so se z njimi šele spoznavali.

V nedeljo, ob povratku, pa smo še opravili kratko gostovanje pri naših Porabskih Slovencih in nastopili v Gornjem Seniku. Zani-
mivo je to, da je bil nastop predviden v dopoldanskem času in to, da se je v kulturnem domu, ki ima kakšnih 100 sedežev, zbralo 
čez 140 ljudi, ki so z velikim zanimanjem in aplavzom spremljali naše tri nastope (kopjaše in dva nastopa folklorne skupine).

Vseh 27 udeležencev intenzivnih vaj in gostovanja si je nabralo nova znanja, izkušnje in znanstva, ki so še kako pomembna pri 
izvajanju programov našega društva.

Predsednik FD Markovci
Milan Gabrovec
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Osrednje martinovanje v občini Mar-
kovci je bilo v petek, 10. novembra, v 
večnamenski dvorani v Bukovcih.

Prireditev Vesela jesen je bila tokrat že 
9. zapored, organizatorji pa so: Kulturno 
društvo Bukovci, občina Markovci, Vaški 
odbor Bukovci, PGD Bukovci, Društvo 
podeželskih žena občine Markovci – sekci-
ja Bukovci in Turistično društvo Bukovci.

Prireditev se je pričela ob 16. uri z otvo-
ritvijo knjižnične sezone 2006/2007. Sle-
dila je ura pravljic za otroke s pisateljico 
Matejo Reba iz Kamnika, za konec pa so 
se najmlajši lahko še zabavali v ustvarjal-
nih delavnicah z živ-žav zabavo.

Drugi – večerni– del prireditve Vesela 
jesen pa je bil namenjen krstu mošta in 
imenovanju kletarja leta. Mošt je krstil 
markovski farni župnik Janez Maučec, 
za kletarja leta pa so imenovali domačina 
Antona Kukovca. Krstu mošta je nato sle-
dila še degustacija mošta z domačo južino, 
praznovanju martinovega pa se je pridružil 
tudi župan Franc Kekec.

S prireditvijo Vesela jesen pa je vrata po 
poletnem oddihu ponovno odprla vaška 
knjižnica, ki ima večdesetletno tradicijo. 
Knjižnico vodi domačin Gorazd Mlinarič, 
odprta pa je ob sobotah med 14. in 15. 
uro. Ob sobotah med 15. in 16. uro pa 
so v knjižnici nad večnamensko dvorano 
tudi pravljične urice, ki jih vodi Anja 
Hameršak.

MZ

DEVETA VESELA JESEN

Letos je v Bukovcih vaški kletar Anton Kukovec. (na fotografiji desno; foto: MZ)

Anja in Gorazd med knjižnimi policami (Foto: MZ)

25. novembra, ko goduje sveta Katarina, 
je minilo 60 let, odkar sta v zakonski 
stan stopila Marija in Franc Pešec iz 
Bukovcev.

 Marija ima za seboj že 88 pomladi, mož 
Franc pa še eno več. Ob visokem jubile-
ju jima je čestital tudi markovski župan 
Franc Kekec in jima poklonil simbolično 
darilo. Zakonca Pešec biserne poroke sicer 
nista praznovala v širšem krogu, saj je 
mož bolan in se je pred časom vrnil iz 
bolnišnice. Lepo presenečenje pa je biser-
noporočencema Pešec pri nedeljski sveti 
maši kljub temu pripravil markovski farni 
župnik Janez Maučec, zapeli pa so jima 
tudi bukovski vaški pevci.

MZ

BISERNA POROKA PEŠČEVIH IZ BUKOVCEV

Zakonca Marijo in Franca Pešca je ob 60. obletnici poroke sprejel župan Franc Kekec.

Bukovci
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V začetku decembra so se v Markovcih 
srečali nekdanji sošolci, ki so šolski prag 
prvič prestopili pred 53 leti. Odkar so 
končali šolanje, pa je minilo že 53 let.

Jubilanti, ki so sicer v letošnjem letu že 
ali pa še bodo praznovali svoje okrogle 
življenjske jubileje, so v stari šoli, danes 
sodobno urejenem občinskem poslop-
ju, obiskali župana Franca Kekca in mu 
poklonili simbolično darilo. Po skupin-
skem fotografiranju je sledil obisk cerkve 
sv. Marka, kjer je bila sveta maša, nato pa 
so se vsi skupaj odpravili še na markovsko 
pokopališče. Nekdanji sošolci so sreča-
nje, ki so ga organizirali Vlado Munda, 
Janez Šterbal, Marija Mirkovič in Marija 
Rizman, zaključili v prijetnem vzdušju v 
gostilni Ribek v Stojncih.

MZ

SREČANJE NEKDANJIH SOŠOLCEV

Udeleženci srečanja pri županu Francu Kekcu                                                             Foto: MZ

Leto je naokrog in prav je, da vas kot 
klub v naši občini seznanimo, kaj smo 
počeli v Zmajarskem klubu Lastovka.

Klub je svoj plan dela, ki si ga je zadal 
za leto 2006, v celoti realiziral. Poudarek 
je bil predvsem na udeležbi tekmovanj 
državnega in tudi mednarodnega ranga. 
Naši člani so se s svojimi plovili udeležili 
kar nekaj tekmovanj. Naj omenimo največ-
ja: maja smo bili na tekmovanju v Dobovi, 
kjer smo tekmovali z dvema posadkama in 
zasedli 2. in 5. mesto; največje tekmova-
nje v letu 2006 je bilo na Madžarskem v 
Nagykanizsi; ekipna mednarodna tekma 
v letenju z motornimi zmaji – dvosedi za 
prehodni pokal Drava – Mura Euroregija, 
letos že tretje leto zapored, sodelovali so 
tekmovalci iz Madžarske (Nagykanizsa, 
Kesthely), Romunije (Kraszna), Hrvaške, 
(Prelog), Avstrije ter Slovenije. Slovenijo 
sta zastopala Zmajarski klub Lastovka in 
Aeroklub Mavrica iz Lendave. Za naš klub 
sta tekmovala Danijel Planec in Srečko 
Čuš.

Tekmovalo se je v petih disciplinah, in 
sicer:

– hitrostno pospeševanje v 201 m dolgem 
polju (decku) na maksimalni višini 2 m,

– natančno pristajanje v 100-metrski 
deck,

– metanje »bomb« v tarče na tleh,
– »touch and go« pristajanje v 3 označe-

Zmajarski klub Lastovka
BELEŽIJO USPEŠNO LETO

na polja (žabica),
– streljanje s paintball puško v tarče na 

tleh.
Zmajarski klub Lastovka je kljub močni 

mednarodni konkurenci zasedel odlično 
4. mesto. Naj omenimo, da je tekmovanje 
z motornimi zmaji v tej obliki dosti bolj 
zanimivo kot klasične oblike tekmovanj z 
motornimi zmaji, predvsem zaradi zanimi-
vih vsebin, ki se dogajajo neposredno na 
letališču. Podobnega tekmovanja smo se 
udeležili v mesecu septembru v Lendavi. 
Prisotni smo bili z dvema posadkama. 
Prvo posadko sta zastopala Srečko Čuš in 
Albin Grmek, drugo pa Danijel Planec in 
Damjan Vilčnik. Discipline so bile ena-
ke kot na tekmovanju na Madžarskem. 
Tekma je bila mednarodna, konkurenca 
pa je bila zelo močna. Ekipno sta naši 
posadki zasedli izvrstno 3. mesto. Iz tek-
me v tekmo smo dokazovali, da naš klub 
premore dobre pilote, ki se lahko kosajo 
z najboljšimi. Izpeljali smo tekmo, ki jo 
organizira naš klub že tradicionalno. Tukaj 
smo pokazali premoč svojega terena in 
zasedli vsa tri prva mesta.

V klubu smo zraven tekmovanj naredili 
še mnogo preletov po Sloveniji in čez 
mejo naše domovine. Vzdrževalna dela na 
vzletišču smo izvajali po planu in naredili 
skupno čez 350 delavnih ur. Leto, ki je za 
nami, ocenjujemo kot eno zelo uspešnih na 
tekmovalnem področju.

Z željo, da bo leto 2007 še bolj uspešno, 
se bomo trudili, da bomo opazni in da 
bo občina Markovci prepoznavna tudi po 
uspehih našega kluba.Vsi člani kluba želi-
mo vsem občanom prijeten božič in polno 
uspehov v letu 2007.

Tajnik kluba
Danijel Planec

Nagykanizsa: 4. mesto; z leve proti desni: 
Srečko Čuš in Danijel Planec

Foto: Arhiv kluba
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Sem Andreja Horvat, študentka Pedago-
ške fakultete na oddelku za zgodovino.

Ker stanujem v občini Markovci, sem se 
odločila, da bom za seminarsko nalogo o 
krajevnih ljudskih odborih v Zgodovin-
skem arhivu na Ptuju pregledala krajevni 
ljudski odbor Markovci, kjer hranijo štiri 
škatle. Zame sta bili pomembni dve, a ker 
me čas ni preganjal, sem lahko pregledala 
vse štiri. V prvi škatli sem našla zapisnike 
s sej krajevnega ljudskega odbora, raz-
ne dopise, naročila in odločbe. V drugi 
škatli so bili popisi kmetijskih strojev, 
prebivalstva, živine in drevja za vsako 
četrtletje oziroma leto posebej. V četrti pa 
so bili dnevniški zvezki, kamor so beležili 
predvidene in nepredvidene dohodke, kot 
so razni plačilni nalogi, krediti, odredbe, 
takse in zaplembe. Tretje nisem omenila, 
ker ne vsebuje ničesar posebnega.

Želela sem spoznati zgodovino kraja, v 
katerem sem praktično odraščala, saj sem v 
Markovcih obiskovala osnovno šolo, spo-
znati nekaj novega o kraju in morda pre-
poznati koga iz tistega časa. Čas, katerega 
sem obdelala, je takoj po drugi svetovni 
vojni, in sicer med leti 1945 in 1952.

Naj še omenim, da zgradbe, ki so jih 

zgradili tisti čas, še stojijo v Markovcih. 
Tako sem v teku moje seminarske omenila 
Zadružni dom, ki še stoji, vendar je zdaj 
že izgubil prvoten namen, skoraj lahko 
rečem, da je potonil v pozabo.

Tudi stara šola še stoji, vendar je sedaj v 
lepši preobleki, saj so jo sanirali in obno-
vili. Dobila je tudi novo vsebino, sedaj je 
občinska stavba, v kateri je danes sedež 
občine Markovci s pisarnami, majhna 
papirnica oz. trafika in splošna zdravniška 
ambulanta.

Predstavitev Markovcev
Današnja občina Markovci se razprostira 

na ravninskem delu spodnjega Ptujskega 
polja, predvsem na levem bregu Drave in 
šteje danes 4.023 prebivalcev. Obsega 9 
naselij in ima 1156 gospodinjstev. Območ-
je občine Markovci se pokriva z območjem 
župnije sv. Marka in s šolskim okolišem.

Prvič je občina Markovci omenjena dav-
nega leta 1215 in je kot občina že delovala 
leta 1937 pod imenom Sveti Marko niže 
Ptuja. Na mestu sedanje cerkve sv. Marka 
je v 14. stol. stal grad Pabstein, ki so ga 
Turki leta 1493 porušili do tal. Ogrski 
poveljnik Jakom Sekelj je leta 1519 na tem 
mestu v čast sv. Marka dal sezidati cerkev. 

Cerkev se je spreminjala vse do današnjih 
dni. Šolstvo se je v Markovcih začelo že 
leta 1789. Redni pouk se je pričel 1810 v 
mežnariji, prva šolska stavba je bila zgra-
jena 1840, naslednja 1890, pod imenom 
Stara šola. Sedanjo so postavili 1979, obis-
kuje jo 429 otrok.

Že od nekdaj je večina prebivalcev veza-
na na zemljo, čeprav se zdaj to že na veliko 
opušča. Ostalo je le še za peščico večjih 
kmetij in nekaj manjših, ki se iz dneva v 
dan s trdnim delom borijo za preživetje.

Upravna razdelitev občine 
Ptuj med leti 1850 in 1940

Okrajno glavarstvo Ptuj je bilo ob usta-
novitvi v letu 1850 razdeljeno na sodni 
okraj Ptuj in sodni okraj Rogatec. Takratno 
območje okraja Ptuj se skoraj povsem 
pokriva z območjem občine Ptuj. Leta 
1850 je bilo na tem območju 85 okrajnih 
občin in sosesk. Med temi 85 občinami 
je bila samo mestna občina Ptuj, ki je 
obsegala mestno jedro in predmestje. Če 
pregledamo soseske na območju današnje 
občine Ptuj v letu 1900, lahko ugotovimo, 
da je bilo takrat 85 političnih občin.

Občina Markovci je takrat imela 2 katas-
trski občini, vse skupaj le dve naselji, in 

Podlistek
KRAJEVNI LJUDSKO ODBOR (KLO) MARKOVCI

Novozgarjene vaške oziroma gasilske 
dvorane so se v jesenskih in zimskih dneh 
izkazale za več kot dobrodošle, saj jih 
občani že koristijo za različne družabne 
namene.

V Novi vasi in Markovcih poteka redna 
tedenska telovadba, ki je na obeh lokacijah 
dobro obiskana, še posebej pa je zanimivo, 
da je udeležba starostno zelo raznolika (od 
osnovnošolcev, pa vse tja do starejših žena, 
starih okrog 70 let). V novi vaški dvorani 
v Novi vasi je rekreativna telovadba ob 
četrtkih ob 19.00. Vadbo, ki jo vodi Klav-
dija Rožmarin, organizira tamkajšnji aktiv 
podeželskih žena. V novi dvorani gasilske-
ga doma v Markovcih pa je vadba dvakrat 
tedensko: ob ponedeljkih ob 19.00 je aero-
bika, ob četrtkih, prav tako ob 19.00, pa 
rekreativna telovadba. Vadbo v Markovcih 
vodi Tanja Cimerman, organizirata pa jo 
Rdeči križ in župnijska Karitas.

MZ

REKREACIJA ZA ZIMSKE DNI

Utrinek s telovadbe v novi vaški dvorani v Novi vasi (Foto: MZ)
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sicer Markovce in Novo vas, s skupno 
površino 927 hektarjev in s 676 prebivalci, 
ki so postavili 136 hiš. Iz te tabele smo 
ugotovili, da je v letu 1900 prav toliko 
občin, kot jih je bilo v letu 1850. Prav tako 
ni bilo v obdobju med leti 1900 in 1918 
nobenih teritorialnih sprememb.

V obdobju kraljevine SHS, na novo nasta-
le države Slovencev, Hrvatov in Srbov, je 
takrat bila prevzeta v celoti upravna uredi-
tev razpadle avstro-ogrske monarhije. Leta 
1929 so uvedli monarhofašistično diktatu-
ro, ki je sprožila tudi proces reorganizacije 
upravne ureditve, tako da je bila med leti 
1933 in 1934 izvedena komasacija občin, 
v nadaljnjih letih so odpravili še nekatere 
napake. S komasacijo se je zmanjšalo 
število občin z 85 za kar eno četrtino, na 
vsega skupaj le 24 občin. Nove občine so 
obsegale najmanj dve ali pa največ trinajst 
katastrskih občin z najmanj tremi ali največ 
dvajsetimi naselji. Vendar pa nove občine 
niso uredili na tak način, da bi prejšnjo raz-
delili na dve ali več komasacijskih občin.

Če pogledamo komasacijsko občino Mar-
kovci iz leta 1939, lahko ugotovimo, da je 
imela 8 katastrskih občin, zajemala je 9 
naselij, 3.416 hektarjev skupne površine 
zemlje, vseh prebivalcev je bilo 3.351, od 
tega je bilo 631 prijavljenih gospodinjstev 
in 634 hiš. Od 21 podeželskih občin se jih 
je kar 17 povsem izenačilo z območjem 
tamkajšnje župnije in na njej zasnovanega 
šolskega okoliša, kasneje so te nove občine 
dobile tudi imena župnij.

Upravna razdelitev po letu 
1940

V obdobju okupacije in narodnoosvobo-
dilnega boja so nacistični okupatorji pre-
vzeli tedanji sistem komasacijskih občin, 
spremenili so le imena in jim dali svoja, 
prav tako so spremenili imena katastrskih 
občin in naselij, tako da je bilo na področju 
občine Ptuj v letu 1941 le 21 političnih 
občin, ker so jih nekaj ukinil.

Po organiziranem odporu proti nacistič-
nemu okupatorju, ki ga je Ptuj začel leta 

1941, je po uničenju Lackove čete 8. avgu-
sta 1942 pri Mostju ob Pesnici bilo odpo-
rniško gibanje zatrto. Ponovno je začelo 
delovati šele leta 1943, ko so se organizira-
li v vaške in rajonske odbore Osvobodilne 
fronte (dalje OF), že proti koncu 1944 so 
bili v vseh katastrskih občinah in naseljih 
občine Ptuj. Tik pred osvoboditvijo leta 
1945 je bilo v okrožnem odboru OF Mari-
bor 66 Krajevnih odborov OF.

Vsi vaški odbori OF so še nekaj mesecev 
po osvoboditvi opravljali funkcijo oblastnih 
organov. Ta ozemeljska razporeditev odbo-
rov OF je pomenila hkrati tudi organizacijo 
nove revolucionarne oblasti, ki je obstajala 
in delovala hkrati s po nacističnem oku-
patorju postavljenim upravno-političnim 
aparatom. Odbori OF so bili organizirani 
po tem načelu, da je vsako naselje imelo 
svoj odbor OF, so pa krajevni odbori OF 
povezovali več naselij skupaj.

(nadaljevanje prihodnjič)

Andreja Horvat

Tekmovanja
Izteka se koledarsko leto in mi, šolarji, smo preživeli že kar 

nekaj šolskih dni; za nami je že veliko testov. Najboljši med nami 
so svoje znanje merili na višjem nivoju, na šolskih, na nekaterih 
področjih pa tudi že na državnih tekmovanjih.

Čestitke vsem tekmovalcem, posebno pa dobitnikom pri-
znanj.

IZ OSNOVNE ŠOLE MARKOVCI

13. 10. 2006 se je na naši šoli, kot že vrsto let doslej, odvijalo 
šolsko tekmovanje iz znanja sladkorne bolezni.

Pod vodstvom mentorice Danice Muršec so učenci pridobili 
veliko znanja o življenju sladkornih bolnikov in zdravi prehrani, 
kar je bila glavna tema pri reševanju devetdesetminutnega testa. 
Šolskega tekmovanja se je udeležilo 44 učencev. Od tega 21 
iz osmih ter 23 učencev iz devetih razredov. Prisvojili so si 28 
bronastih priznanj. Trije najboljši “poznavalci te bolezni” so 
se udeležili še državnega tekmovanja v Mariboru, ki je bilo v 

soboto, 25. 11. 2006. To so Špela Bezjak, Anja Jurgec ter 
Marko Mlinarič.

25. 11. 2006 so se naši trije tekmovalci pomerili še na držav-
nem tekmovanju iz znanja o sladkorni bolezni. Tekmovanje 
je potekalo v Mariboru. Vsi trije so tudi tokrat prejeli priznanja: 
Špela Bezjak in Anja Jurgec srebrno priznanje (obema je zmanj-
kala po 1 točka do zlatega), Marko Mlinarič pa je osvojil zlato 
priznanje.

Špela Bezjak, 9. a

27. 10. 2006 je potekalo šolsko tekmovanje iz znanja bio-
logije za bronasto Proteusovo priznanje. Tekmovalo je 33 
učencev iz 8. in 9. razredov. Priznanje so osvojili 4 učenci: 
Simon Janžekovič, Špela Bezjak, Mojca Kostanjevec in Maja 
Kostanjevec. Bronasto Proteusovo priznanje so prejeli učenci, 
ki so dosegli 80% možnih doseženih točk in se tako uvrstili na 
državno tekmovanje, ki bo 9. 12. 2006.

Mentorica Danica Muršec

Tudi letos je bilo izvedeno šolsko tekmovanje iz logike. Men-
torica je učiteljica matematike, gospa Marija Petek. Povedala 
nam je, da je tekmovanje potekalo 29. 9. 2006 in da se ga je 
udeležilo kar 49 učencev. Tekmovali so lahko učenci od 5. do 9. 
razreda, prvi trije v vsakem razredu so dobili bronasto priznanje. 
Na državno tekmovanje se je po pravilniku lahko uvrstilo samo 
šest učencev. To pomeni, iz vsakega razreda prva dva. Za brona-
sto priznanje pa lahko čestitamo:

– iz petih razredov: Aljažu Miloviču, Katji Hercog, Maticu 
Lozinšeku;

– iz šestih razredov: Alenu Bezjaku, Špeli Mlinarič, Evi Zupa-
nič;

– iz sedmih razredov: Katji Bezjak, Blažu Kekecu, Niku 
Kekecu;

– iz osmih razredov: Natanaelu Ahacu, Anji Furjan, Mojci 
Kostanjevec;

– iz devetih razredov: Janu Meznariču, Denisu Mlinariču, Maji 
Kostanjevec.

21. 10. 2006 je bilo na OŠ Tomaž pri Ormožu državno 
tekmovanje iz logike. Tekmovanja se je udeležilo 6 učencev: 
Katja Bezjak, Blaž Kekec, Anja Furjan, Mojca Kostnajevec, 
Jan Meznarič, Denis Mlinarič. Zlato priznanje je osvojil Denis 
Mlinarič iz 9. a.

Monika Strauss, 8. a
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Tudi šolsko tekmovanje iz znanja 
angleškega jezika je že za nami. Orga-
nizirano je bilo 23. 11. 2006. Med seboj 
smo se pomerili le učenci 9. razreda; 
bilo nas je trinajst.

Vsak izmed nas je moral prebrati knji-
go z naslovom Matilda. Na tekmovanju 
smo 45 minut reševali različne naloge. 
Vsi tisti, ki nam je uspelo zbrati vsaj 
85% vseh možnih točk, smo se uvrstili 
na državno tekmovanje. To je uspe-
lo Katji Štumberger, Špeli Bezjak, 
Metki Golob, Žanu Bezjaku, Janu 
Meznariču, Denisu Mlinariču, Maji 
Kostanjevec ter meni, Luciji Peklar. 
Mentorica učencem je bila gospa Tatja-
na Frangež Kobale.

Lucija Peklar

Potekala pa so tudi športna tekmovanja, kjer naši učenci prav tako niso manjkali.
Tako so se fantje in dekleta pomerili na medobčinskem tekmovanju v rokometu in odbojki.
Niso ravno zmagali, so pa dostojno zastopali našo šolo. (Rokomet se pri nas šele prebuja, zato bi lahko rekli, da so bili tekmovalci 

odlični.)
Čeprav je minilo že nekaj časa, smo ponosni na naše tekmovalce, ki so tekli za barve šole na medobčinskem krosu, 2. 10. 2006 

na Vidmu.
Odlično so se odrezali, saj je Samanta Mihelič v svoji konkurenci zmagala, njen sošolec Domen Zupanič je osvojil 3. mesto, 

učenka 7. razreda Julija Arnuš je prav tako dosegla 3. mesto. Domov so torej prinesli eno zlato in dve bronasti medalji.

DEJAVNOSTI NA ŠOLI
Žiga – žaga

Na Forma vivi v lesu ste sodelovali trije 
učenci. Ideja je zrasla na zelniku ...

Petra: Simona.
Vse skupaj je potekalo ...
Simon: Delali smo na šolskem dvorišču 

OŠ Malečnik. Vzdušje je bilo prijetno in 
ustvarjalno, saj je vse naokoli dišalo po 
barvah, lakih in lesu.

Žan: Res je. Vsepovsod so bili delci 
žagovine in packe barv. Bilo je prav pri-
jetno vzdušje, saj so vsi hiteli in ustvarjali 
svoja dela.

Vaše delo predstavlja “kalitev”. Lotili ste 
se ga ...

Petra: Najprej smo si morali poiskati 
hlod in štor, da smo sploh imeli material. 
Potem pa smo kar začeli ustvarjati.

Simon: Izdelku smo še hoteli dodati par 
stvari, a ko je prišel mimo g. Ivo, ki je vse 
to vodil, je rekel, da ga naše delo spominja 
na kalček in tako smo se odločili, da bomo 
delo pustili takšno, kot je.

Ustvarjanju ste se prepustili ...
Petra: Delali in ustvarjali smo dva 

popoldneva. V četrtek 28. ter v petek 29. 
septembra.

Delo je bilo ...

Forma viva v lesu
Septembra letos se je na osnovni šoli 

Malečnik odvijala že 22. likovna delav-
nica Forma viva v lesu. Naša šola se je 
že deseto leto zapovrstjo udeležila tega 
ustvarjanja.

Na naši šoli je bila tudi letos razstava 
izdelkov, ki so zagledali luč sveta v tej 
delavnici. Otvorili smo jo 12. septembra 
v šolski avli. Najprej nas je pozdravil 
mladinski pevski zbor pod vodstvom ge. 
Slavice Lajh. Za njim je pozdravne besede 
spregovorila naša učiteljica likovne peda-
gogike, ga. Olga Zorko. Povedala je, kako 
je ustvarjanje sploh potekalo in da so bile 
zamisli odlične. Za tem nas je pozdravil 
tudi ravnatelj šole, g. Jože Foltin. Pred-
stavil nam je še svojega “likovnega pri-
jatelja”, kiparja Iva Gojnikerja. Skupaj 
sta nam povedala nekaj besed o načinu in 
tehniki risanja in kiparjenja. Svoj spis nam 
je prebrala učenka Petra Arklinič, ki se je 
zraven Simona Roškarja in Žana Bezjaka 
udeležila delavnice v Malečniku.

Na koncu je sledila še podelitev priznanj. 
Razstava je bila na ogled do 10. 11. 2006.

Nika Rožanc, 8. b

Žan: Oh, ne preveč zahtevno. Res je, 
da smo se nekajkrat udarili s kladivom po 
prstih (smeh), a nič zato.

Sodelovalo je še veliko drugih šol. Njiho-
ve izdelke ocenjujete ...

Simon: Nekateri se mi zdijo zares dobri. 
Z nekaterimi pa nisem bil zadovoljen oz. 
mi niso bili preveč všeč. Naš se mi še 
vedno zdi najboljši (smeh).

Zelo me je pritegni l...
Žan: “Hamburger 007”, zaradi dobre 

izdelave in krasne ideje.
V Malečniku je bilo ...
Vsi: Bilo je super in še bi se radi udeležili 

tega enkratnega ustvarjanja!
Z mano so se pogovarjali: Žan Bezjak, 

Petra Arklinič, Simon Roškar.

Katja Janžekovič, 8. b

Buče na razstavi
14. 11. 2006 smo v avli OŠ Markovci 

odprli slikarsko razstavo gdč. Manje Jerič. 
Nas, mlade novinarje, pa je zanimalo kaj 
več o sami razstavi ter načinu slikanja 
mlade umetnice. Zato sem ji pripravila 
nekaj vprašanj.

Kako ste prišli do ideje, da bi slikali 

Udeleženci medobčinskega krosa
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buče?
Tako, da sem na slikarski koloniji v Des-

trniku na neki njivi zagledala kmetico, ki 
je razpolavljala buče in pobirala semena. 
Videla sem kupe razpolovljenih buč …

Na ogled je kar nekaj buč. Koliko časa 
so nastajale?

Dela na razstavi so iz različnih obdobij, 
iz let 2004, 2005, 2006. Težko je reči, koli-
ko časa potrebujem za eno sliko. Včasih 
jo končam v dveh urah in sem z izdelkom 
zadovoljna, za nekatere potrebujem več 
časa, včasih tudi več tednov.

Ali imate zraven buč na papirju ali platnu 
radi še kakšno drugo rastlino oz. motiv?

Ta razstava je zasnovana tematsko, 
sicer pa se posvečam tudi krajini, cvetju, 
abstrakciji in nadrealizmu.

Kako dolgo se že ukvarjate s slikanjem?
Odkar pomnim. Naša družina je zelo 

naklonjena likovni umetnosti. Kot otrok 
sem imela na voljo veliko slikarskega 
materiala. Z očetom sva pogosto skupaj 
slikala.

Kakšni so vaši načrti za bodočnost? Kje 
se vidite?

Moje želje in ideje so neomejene, toda 
brez slikanja si svojega življenja ne znam 
predstavljati. Želim se vpisati na podi-
plomski študij likovne terapije.

Bi nam, glede na to, da opravljate pri-
pravništvo na naši šoli, želeli kaj povedati 
za naš časopis?

Hmm … Moj moto je, da je potrebno 
izkoristiti vsak trenutek, uživati in pozi-
tivno razmišljati v vsakem trenutku in v 
vsaki situaciji.

Klementina Kojc, 8. b

Tehniški dan
 Tehniški dan na predmetni stopnji, ki 

smo ga izvedli 22. 11. 2006, je bil name-
njen energiji. Posamezni razredi so se 
ukvarjali z različnimi vsebinami s podro-
čja energije. Vsebine so bile naslednje:

– 6. razred: hrana in energija, varčevanje 

z energijo, uporaba el. energije, prevajanje 
toplote ter ročna izdelava papirja;

– 7. razred: proučevanje energije vode, 
proučevanje energije vetra, risanje načr-
tov;

– 8, razred: delavnice v Tehniški strojni 
šoli Ptuj;

– 9. razred: dom in energija.

M.K.

Športni dan
V petek, 1. 12. 2006, je bil izveden 

še športni dan.Vsebina: plavanje. Učenci 
6. razreda so opravili obvezno testiranje 
plavanja. Izkazalo se je, da so učenci te 
generacije to veščino dobro usvojili, kajti 
več kot polovica učencev je bila ocenjena 
s skoraj najvišjo oceno. Neplavalcev med 
njimi ni.

D.P.

Koncert indijske glasbe
Učenci izbirnega predmeta glasbena dela 

smo 27. oktobra obiskali koncert indijske 
glasbe, ki je bil na Ptuju.

Ko smo prišli tja, smo nekateri po sceni 
sklepali, da bo dogajanje resnično zani-
mivo. Trije nastopajoči (dva, ki sta igrala 
– eden je bil tudi Indijec – in plesalka) 
so nas pozdravili z indijskim pozdravom. 
Gledalci smo pozdrav ponovili, vendar 
mi je na žalost kaj hitro ušel iz glave, saj 
je beseda zvenela čudno, vendar kljub 
temu zanimivo. V nadaljevanju smo veliko 
izvedeli o indijskih instrumentih, igranju 

nanje, slišali smo, kako zvenijo, postavljali 
pa smo lahko tudi različna vprašanja. V 
spomin sta se mi najbolj vtisnila instru-
menta sitar in tabla.

Najbolj me je navdušila seveda plesalka 
(tako kot večino drugih) z zanimivimi gibi. 
Izvedeli smo tudi: »Ta ples še zdaleč ni 
podoben trebušnemu plesu, prej flamenku, 
ki ga plešejo v Španiji, le da ni zraven 
kastanjet.« In res je bilo tako.

Malce sem se dolgočasila ob dolgi raz-
lagi o instrumentih, vendar ni bila razlaga 
nikakor odveč, saj sem izvedela veliko 
novega in tudi videla sem, česar morda ne 
bom nikoli več.

Če bi koncert mogla oceniti z ocenami od 
1 do 5, bi ga ocenila s 5.

Patricija Zelenik, 9. a

Svetilniki – z njimi so se v okviru tehni-
škega dne (15. 11. 2006) ukvarjali učenci 
4. razredov. Povedali so nam, da so jih 
sami izdelovali, le tu in tam sta morali 
vmes poseči učiteljici. Povedali so tudi, da 
je ideja za izdelovanje svetilnikov zapisana 
v učnem načrtu. Prav tako so nas seznanili 
s postopkom izdelave in z materialom, ki 
je za to potreben. Nastale so prave male 
umetnine. Najbolj srečna in zadovoljna 
z izdelkom sta učenka Angelika Lajh, ki 
pravi, da je svetilnik prva izdelala in da ji 
je zasvetil pred vsemi drugimi ter učenec 
Mitja Kostanjevec, ki se ponaša z največ-
jim svetilnikom na razstavi.

M.B.

Mitja Kostanjevec ob svetilnikih
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LITERARNA RUBRIKA

Skozi naše oči

Tudi nam, otrokom oziroma učencem, 
nekatere navade in razvade odraslih niso 
pri srcu oziroma jih ne maramo; hkrati 
pa lahko marsikaj iz sveta odraslih tudi 
pohvalimo.

Kaj so o tem zapisali učenci 5. b-raz-
reda?

Preberite in presodite, ali se strinjate z 
njimi.

Moti me:
 da kadijo
 da se derejo in jezijo na mene,
 ko je šola, moram hitro spat,
 da pridejo jezni iz službe,
 da zagovarjajo mlajša brata in sestro,
 da ne smem igrati računalnika,
 da mi tečnarijo, da se moram učiti,
 da jih ni veliko doma,
 da ne smem igrati nogometa.
Všeč mi je:
 da lahko vozim traktor,
 da z mamo včasih kaj pečeva skupaj,
 da ju skrbi zame,
 da se smejijo mojim šalam,
 da mi pomagajo, če česa ne vem,
 da lahko imam psička,
 ko gremo na izlet,
 da lahko dolgo gledam televizijo,
 da mi kupujejo veliko stvari.

5. b

Rojstni dan malo drugače

Kot vsako leto sem tudi letos praznoval 
svoj rojstni dan. Toda letos mi je šinilo 
v glavo, da bi rojstni dan praznoval v 
ptujskih toplicah. Problem pa je nastal, ko 
sem pomislil, kako v to prepričati starše. 
Po nekaj dneh prepričevanj, prošenj in 
po kakšni potočeni solzi so mi starši 
le dovolili praznovati rojstni dan malo 
drugače. Naslednji dan sem sošolcem 
sporočil veselo novico.

Zjutraj, takoj po zajtrku, so se sošolci 
zbrali pri meni, od koder smo se odpeljali 
v toplice. Po formalnostih pri vhodu smo 
poiskali prostor ob bazenu, s pogledom 
na tobogane. Najprej smo preizkusili tem-
peraturo vode v olimpijskem bazenu. Ko 
smo ugotovili, da je voda topla, smo 
začeli nagovarjati eden drugega in zbirati 
pogum za skok z največje skakalnice. Po 
vzponu nanjo smo z višine petih metrov 
začeli opazovati tobogane. Lepo obsijani 
s soncem so nas kar vabili na svoj vrh 
in adrenalinski spust. Po kratkem opa-
zovanju sem vzkliknil: »Kdor bo zadnji 
na toboganu, plača sladoled!« Vsi smo 
hitro poskakali s skakalnice in se zapodili 
po stopnicah na vrh tobogana. Ker sem 
bil zadnji, so sošolci zakričali v en glas: 
»Alen plača, Alen plača!« Zaradi zadnje

ga mesta sem se moral tudi spustiti prvi, 
kar ni bil mačji kašelj. Nekaj časa sem kar 
okleval, zato so me začeli zbadati in se mi 
posmehovati. Zberem pogum in stopim 
na rob tobogana. Naenkrat dobim mehka 
kolena. Srce mi začne hitreje utripati. Od 
strahu dobim rosno čelo. Nekje v daljavi 
slišim glasove sošolcev: »Spusti se, spusti 
se.« Končno le zberem pogum, stisnem 
pesti in se spustim po toboganu navzdol. 
Končno pristanem v bazenu. Voda pljusk-
ne na vse strani. Z vrha tobogana zaslišim 
ploskanje in vzklike: »Bravo, Alen, bravo, 
Alen!«

Ob koncu dneva smo se posladkali s 
torto, vsakemu pa sem kupil še sladoled, 
ker je bila pač takšna kazen.

Po prihodu domov sem se poslovil od 
prijateljev in se zahvalil staršema, da sta 
mi omogočila tako prijetno praznovanje v 
Termah Ptuj. Obenem pa sem jima namig-
nil na podobno praznovanje tudi prihod-
nje leto. Potem sem z lepimi mislimi na 
ta čudoviti dan sladko zaspal. Dan mi bo 
ostal zagotovo za vselej v spominu.

Alen Bezjak, 6. a

Naš razred

V našem razredu, 4. b, smo učenci 
in učenke, ki smo rojeni v letu 1997. 
Skupaj nas je 18, od tega tudi učiteljica 
Darja Šori.

Punce v našem razredu prevladujejo, 
saj jih je devet, fantov pa je samo 
osem.

Smo vesten, priden in uspešen razred. 
Pri pouku smo tiho in pridno poslušamo 
učiteljico. Med odmori pa smo včasih 
zelo glasni in veseli. Veliko se učimo, 
saj ima naš urnik osem predmetov. Med 
sabo si radi pomagamo.

Pred in po pouku imamo različne 
šolske dejavnosti, katerih se vsi radi 
udeležujemo.

Vsak si lahko želi, da bi bil v takšnem 
razredu.

Nejc Kukovec, 4. b

Učenci 5. a so izdelali plakat, Skozi moje oći.
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V soboto, 25. novembra, je bil v telovadnici OŠ Markovci že 
38. tradicionalni koncert MoPZ Kulturnega društva »Alojz 
Štrafela« Markovci, pod vodstvom zborovodje Srečka Zavca.

Kot gostje so nastopali Mešani cerkveno prosvetni zbor Lesko-
vec, katerega tudi vodi Srečko Zavec. Kot popestritev programa 
smo povabili Prvenske frajtonarje, ki jih vodi Franci Kukovec. 
Poleg ubranega petja obeh zborov in lepo zapete skupne pesmi 
je bila to res prijetna popestritev večera.

Koncert je do sedaj bil prirejen vsako leto spomladi, zadnja 
leta v sklopu občinskega praznika, vendar je letos zaradi več 
razlogov bil dvakrat prestavljen in na koncu odpovedan. Potem 
so pa tako ali tako prišle počitnice.

Ker pa obljuba dela dolg, smo se takoj po začetku nove pevske 
sezone v septembru odločili, da bomo v najkrajšem možnem 
času izvedli ta koncert, ker se tradicija pač ne sme prekiniti. Gle-
de na to, da je jesen rezervirana za spravilo pridelkov, trgatve, 
spremljanje vretja mošta in da večkrat zmanjka časa za vaje, to 
ni bila lahka naloga. Ampak uspelo nam je!

Bili smo prijetno presenečeni nad tako številno publiko. To 
nam je kar dalo nek zagon in zalet, da smo se potrudili in zapeli 
s še večjim veseljem, posebno pa še štirje mladi fantje, ki so se 
letošnjo jesen pridružili k zboru in je bil to nasploh njihov prvi 
nastop. In to pred domačo publiko, ki je vedno najbolj zahtevna. 
Nekateri med njimi imajo v zboru tudi že svoje očete in dedke. 
To nam lahko veliko pove, ker danes dobiti podmladek, je zelo 
težko. V Markovcih očitno ne. Lahko smo brez skrbi, da pesem 
v Markovcih ne bo zamrla. »Kako vas je lepo videti in poslušati! 
Tako raznoliki glasovi!« je bil komentar ene poslušalke po koncu 
koncerta. Pa še res je, saj najmlajši pevec šteje komaj 18 let, 
najstarejši pa kar 76 let. To je samo potrditev našega slogana 
»Pesmi glas druži nas«, saj se naše druženje ne konča z vajami. 
Tudi po vajah se marsikdaj in marsikje sliši naše petje.

Ravno to petje po vajah nas je vzpodbudilo, da smo letos za 
pusta zopet sestavili in obudili kar nekaj let prekinjeno tradicio-
nalno skupino »Markovski orači« in popestrili pustna karnevala 
v Markovcih in Bukovcih in zaorali po mnogih dvoriščih.

V tem letu imamo še eno prijetno pridobitev. To je lastni 
ansambel, saj veliko pevcev igra tudi na razne instrumente. Bili 
so lepa popestritev družabnega dela po koncertu in kot so oblju-
bili, se bodo naslednje leto predstavili tudi na koncertu.

Kot vidite, je v našem zboru zelo živahno in se vedno nekaj 
dogaja. Že vnaprej vam obljubljamo, da bo koncert naslednje 
leto zanimiv, z novim programom, novimi gosti.

Se še vedno sprašujete, kaj vleče mlade fante v naš zbor?

Mirko Štumpf, podpredsednik društva

Jesenski koncert MoPZ Markovci

ZAPELA STA DVA ZBORA

Godbeniki Godbe na pihala občine Markovci smo tudi letos 
pripravili sedaj že tradicionalni Miklavžev koncert. Tokrat smo 
se odločili za izvedbo v novi večnamenski dvorani v Markov-
cih.

Vedeli smo, da bo to za nas precejšen zalogaj, vendar smo se 
opogumili, naredili načrt, si porazdelili delo in začeli. Vedeli 
smo, da moramo poskusiti z nekaj spremembami glede na pred-
hodne koncerte, in sedaj že vemo, da smo se prav odločili.

Po vloženih naporih vseh članov godbe je prišel 10. december 
2006, ki pa nas je prijetno presenetil, saj so vsi sedeži za obisko-
valce bili v nekaj minutah zasedeni, tako da si je koncert ogleda-
lo in mu prisluhnilo približno 600 obiskovalcev. Tolikšno število 
obiskovalcev in potem zadovoljstvo na njihovih obrazih in vse 
izrečene pohvale, tudi iz vrst poznavalcev, pa zagotovo odtehta 
ves vložen trud. Gotovo pa so k uspehu pripomogli tudi naši 
gostje, Nuša Derenda in Otroški cerkveni pevski zbor Zvonček, 
ki so s svojimi odličnimi nastopi popestrili in zaokrožili celovito 
podobo tega koncerta.

Ker smo se tega projekta prvič lotili v takem obsegu, so bile 
storjene tudi manjše napake, ki navzven morda niso niti bile 
opazne, toliko bolj pa smo jih ugotovili in opazili sami, zato 
nam je

to tudi dobra izkušnja, ki nam bo pomagala pri delu v pri-
hodnje.

Če smo komur koli nehote naredili kakršno koli krivico, se mu 
vljudno opravičujemo, lahko pa nam vaša opažanja in občutke 
tudi sporočite, saj nam bo to v veliko pomoč pri našem nadalj-
njem delu. (mayerton@ teleing.com)

Projekt pa je tudi po materialni plati bil zahteven, vendar pa 
bo bilanca koncerta verjetno pozitivna, za kar se zahvaljujemo 
tistim dobrotnikom, ki so nam pomagali s finančnimi sredstvi, 
tistim, ki so nam pomagali z drugimi dobrinami in tudi tistim, ki 
so nam na koncertu nudili neposredno logistično podporo, saj so 
bili bolj milostni s cenami. Tukaj ne želim navajati posamezni-
kov ali poslovnih subjektov, ker bi seznam bil predolg, lahko pa 
bi koga tudi izpustil, tega pa ne želim. Še enkrat hvala vsem, ki 
so nam kakor koli pomagali.

Prav tako se seveda zahvaljujemo za tako številen obisk vam 
obiskovalkam in obiskovalcem, ljubiteljem naše glasbe in prav 
gotovo tudi ljubiteljem prekrasno interpretiranih pesmi naših 
gostov.

Ta koncert nam je velika vzpodbuda in tudi obveza, da bomo v 
bodoče delali s še več elana in volje in se trudili za to, da boste 
vi, naši poslušalci in občudovalci, odhajali z naših nastopov čim 
zadovoljnejši.

Dovolite mi, da vam v imenu vseh godbenikov zaželim prijetne 
praznike ter veliko zdravja in sreče v letu ki prihaja.

Anton Majerič

Godba na pihala občine Markovci

IZZVENEL JE 6. MIKLAVŽEV 
KONCERT
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